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Abstract (en)
[origin: EP0616861A1] Two numerically controlled feed devices are used in succession, the second taking over from the first feed device when two
or more punching steps have already been completed. The first punching step on a new sheet is carried out with the rear row of tools of the presses
simultaneously with the last punching step for the preceding sheet by the front rows of tools. Sensors (80, 82, 84, 86) determine the length and/or
angularity of the cut edges in the sheet and allow the calculation of correction data for the advance of the sheets, and initial and through punching at
front and rear edges is thereby avoided. <IMAGE>

Abstract (de)
Zwei numerisch gesteuerte Vorschubvorrichtungen kommen nacheinander zum Einsatz, wobei die zweite von der ersten Vorschuborrichtung
übernimmt, wenn bereits zwei oder mehr Stanzschritte erfolgt sind. Der erste Stanzschritt einer neuen Tafel wird mit der hinteren Reihe von
Werkzeugen den Pressen gleichzeitig mit dem letzten Stanzschritt für die vorausgehende Tafel durch die vorderen Werkzeugreihen durchgeführt.
Sensoren (80,82,84,86) ermitteln Länge und/oder Winkligkeit der Tafelschnittkanten und ermöglichen die Errechnung von Korrekturdaten für den
Vorschub der Tafeln und wodurch das An- und Ausstanzen an vorderen und hinteren Kanten vermieden wird. <IMAGE>
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